
Zápis z jednání zastupitelstva obce Nicov ze dne 3. 5. 2021 
 
K bodu 1:  Starostka Mgr. Jitka Čiefová přivítala přítomné a konstatovala, že při počtu 6 
členů zastupitelstva je zastupitelstvo usnášení schopné. 
Přítomní členové zastupitelstva - J. Čiefová, V. Šašek, J. Josefík, P. Steinbach, A. 
Josefíková a D. Steinbachová. E. Šašková se z jednání omluvila. 
Hosté – Lenka Josefíková, Eva Křížová, Martin Miřatský 
Za zapisovatele byl zvolen zastupitel V. Šašek, za ověřovatele zápisu byli zvoleni J. Josefík 
a M. Miřatský.  
Byl přečten program jednání zastupitelstva.  
 
Program byl schválen 6 hlasy a zastupitelstvo se jím bude řídit. 
 
Program: 

1. Úvod 
2. Činnost obce za měsíc březen, duben 
3. Žádost o změnu ÚP 
4. Rozpočtové opatření č. 2,3/2021 
5. Plán společných zařízení KoPú Studenec u Stach 
6. Obecní nemovitosti (opravy) 
7. Různé 

 
 
K bodu 1:   
Zastupitelstvo bylo zahájeno v 17:00. Starostka předložila knihu jízd, došlou poštu, 
pokladní knihu, výpis z účtu České spořitelny i účtu ČNB.  
 
 
K bodu 2:  
Činnost obce za měsíc březen a duben. 
 
Cena dřeva  - samovýroba pro trvale žijící a rekreanty zůstává stejná jako předešlé roky 
(50,- Kč/prm do průměru 8 cm, 150,- Kč/prm nad průměr  8cm). Cena starého dřeva za  
299,-Kč/prm, letošní dřevo dle aktuálních ceníkových cen, k uvedené částce se přičítá 
DPH. 
Pí. Křížová - dotaz na LHP, letošní těžbu, ceny, kontroly for odvozu, kdo kontroluje  obec 
les. hospodáře  - ve středu  se bude informovat. 
Starostka – každý odvoz jí hajný hlásí, přišla stížnost od Grohmanů na devastaci cest, 
připojuje se  A. Josefíková a E. Křížová (fotí). Starostka – s  těžební firmou je smlouva, co 
zničí to opraví, kontroluje to p. Jindřich. 
J. Josefík – nepořádek po prořezávce na cestě ke Kohoutímu kříži –  starostka - měl by to 
uklidit p. Šupolík, teď sází stromky. 
P. Steinbach – připomínka  k chování p. Šupolíka, zeptat se na probírku pod Král. 
kamenem. Starostka – je to OSVČ, v lese  ho úkoluje  a kontroluje   p. Jindřich, pro obec 
čistí svodnice,  seká trávu okolo Milovského památníku, K. kříže, studní  Řetenice i  Nicov 
(připomínka k odvozu trávy) a vodojemu. 
Oprava obecního auta – brzdy, tlumiče, rozvody. 
Starostka -  firma  VKB provedla prohlídku trasy a přislíbila do léta obrubníky a opravy na 
           cyklostezce do Plán. Mlýna.  
      -ČOV – el. připojení – E-ON se nedohodl s pí. Kubíkovou;  je řešena nová trasa     
          přes  obecní les, protlak pod stát. sil.  a dále po louce vlevo od cesty K. Hor. 
V. Šašek - kabel mohl ležet v jednom výkopu s kanalizací,  zajímá ho o kolik to bude pro 
obec dražší. 



J. Josefík – návrh navýšit sazbu za sekání trávy z 150 na 200,- Kč v čistém. 
Dohoda o provedení práce na sekání obecních nemovitostí – cena za hodinu se zvyšuje 
na 200,- Kč čistého, návrh na prodloužení dohod o provedení práce jako v předešlém 
roce.  
Hlasování: 6 pro 
Usnesení 1/4/2021: Zastupitelstvo souhlasí s podepsáním dohod o provedení práce s J. 
Josefíkem, P. Čiefem, J. Čiefem, D. Čiefem, M. Miřatským, M. Sedlákem, A. 
Josefíkovou, A. Mužíkovou. Cena za provedení práce je stanovena na 200,-Kč / h 
čistého.  
 
Revokace   usnesení č. 5/2/2021  z 1. 2. 2021 - Zastupitelstvo souhlasí s podepsáním 
smlouvy obce s firmou Atelier Štěpán, zároveň zastupitelé odsouhlasují podepsání 
smlouvy  o úhradě nákladů na zpracování změny územního plánu s žadateli, kteří změnu 
vyvolali. 
Hlasování: 6 pro 
Usnesení 2/4/2021: Zastupitelstvo souhlasí s podepsáním smlouvy obce s firmou 
Atelier Štěpán, zároveň zastupitelé souhlasí s podepsání smlouvy  o úhradě nákladů na 
zpracování změny územního plánu s žadateli, kteří změnu vyvolali. 
 
Starostka -  od pana projektanta Ing. J. Steinbacha přišla faktura č. 210017 ve výši 
11.737,- Kč s DPH.  Na minulém zastupitelstvu bylo řečeno za jeho účasti, že mu dlužíme  
5.000,- Kč + DPH (=6.050,-Kč). Na faktuře je dohodnutá částka, ale navíc závěrečné 
zhodnocení stavby garáž/sklad, dopravné aj. Po urgenci zaplatila celou částku, teď se 
ptá, jestli s tím zastupitelé souhlasí.  Objednávku na závěrečnou zprávu mu nevystavila. 
P. Steinbach přečetl znovu položky na faktuře  -  zhodnocení 5.687,-  a návrh stavby  
6.050,- Kč, celkem  11.737,- Kč s DPH. 
V. Šašek – obec si zhodnocení neobjednala, měl by to zaplatit P. Steinbach, který si 
zhodnocení objednal. 
P. Steinbach – on si nic neobjednával, projektant dostal od starostky nějaký papír.                                                                                  
Starostka  -  projektant  jí  jen volal, že potřebuje potvrzení, aby projel přes kontroly na  
hranicích okresů (doba, kdy byl zakázán průjezd hranice okresu). Nezvala ho na 
zastupitelstvo. Bod programu (zhodnocení) navrhl P. Steinbach.  
A. Josefíková – bylo dohodnuto, že mu dlužíme 5.000,- Kč + DPH (=6.050,-Kč). 
P. Steinbach  - faktura odpovídá, zhodnocení bylo vhodné, vysvětlilo se to poměrně 
dobře, věnoval tomu čas, přijel z Plzně. 
Starostka  -  nikdo  závěrečné zhodnocení nechtěl, P. Steinbach to navrhl do programu. 
P. Steinbach -  podobné zhodnocení by se mělo dělat po každé podobné akci. 
Starostka  -  proč jsme to nedělali při jiných akcích (lesní cesta, oprava kapliček, has. 
nádrží, cyklostezky), připadá  í to  zbytečné, svolat všechny dotčené, říct kolik to stálo. 
Zastupitelé rozhodují o všem, jsou kontrolní dny.  
P. Steinbach – se slovy ,,mám právo něco objednávat za obec (6x), zastupitel nemá 
právo objednávat za obec´´ opustil jednání zastupitelstva  
Odchod zastupitele P. Steinbacha z jednání zastupitelstva. 
Po bohaté diskuzi –  shrnutí:   Obdržená faktura č. 210017 nebude rozporována, i když 
závěrečné zhodnocení nebylo objednáno.  
 
V budoucnu se bude předem hlasovat, zda budou chtít zastupitelé u konkrétního 
projektu provést závěrečné zhodnocení dané akce. 
Hlasování: 4 pro (Čiefová, Josefík, Josefíková, Steinbachová), 1 proti (Šašek) 
Usnesení 3/4/2021 : V budoucnu se bude předem hlasovat, zda budou chtít zastupitelé 
u konkrétního projektu provést závěrečné zhodnocení dané akce. 
 



Koncem dubna došlo k zaměření části obecního pozemku p.č. 44/3 k. ú. Řetenice u 
Stach, který se rozhodlo zastupitelstvo prodat.  
 
Koncem března odeslána žádost na náhradu újmy za nemožnost hospodaření v obecních 
lesích- konkrétně v Amálino údolí. Obec by měla obdržet cca 260.000,- Kč. 
 
Paní starostka informuje občany o možnosti očkování proti COVID 19, kteří spadají do 
dané věkové skupiny a pomáhá případně s registrací na očkování.  
 
 
K bodu 3: 
Žádost o změnu ÚP  u  p. č.  8/6 v  k. ú.  Nicov. 
Žadatel pan Josef Josefík žádá obec o možnost zařazení jeho pozemku p. č.  8/6  v  k.ú 
Nicov do změny č. 2 ÚP. Náklady je ochoten hradit. Pozemek by rád nechal převést na 
stavební pozemek. (příloha č. 1) 
Hlasování: 5 pro 
Usnesení 4/4/2021: Zastupitelé souhlasí s převedením pozemku p. č. 8/6  v k. ú.  Nicov 
na stavební pozemek. 
 
K bodu 4:  
Rozpočtové opatření č. 2,3/2021. 
Zastupitelstvo projednalo rozpočtové opatření č. 2, 3/2020 (příloha č. 2,3). Starostka 
popsala jednotlivé položky zastupitelům. 
Usnesení 5/4/2021: Zastupitelstvo bere na vědomí rozpočtové opatření č.2,3/2021. 
 
 
K bodu 5:  
Plán společných zařízení KoPÚ Studenec u Stach. 
Zastupitelé se seznámili s Plánem společných zařízení KoPÚ Studenec u Stach a souhlasí 
s tímto Plánem. 
Hlasování: 5pro 
Usnesení 6/4/2021: Zastupitelstvo souhlasí s Plánem společných zařízení KoPÚ 
Studenec u Stach.  
 
 
 
 
K bodu 6:  
Obecní nemovitosti (opravy) 
Bohužel ani jedna z podaných dotací v letošním roce nevyšla – konkrétně pak dětské 
hřiště, kaplička v Nicově a hřbitovní zeď. 
U všech zmíněných nemovitostí zastupitelstvo souhlasí vyčkat s opravou na dotace. 
Hlasování: 5 pro 
Usnesení 7/4/2021: Zastupitelstvo souhlasí s posečkáním oprav na získání dotací. 
 
Návrh na zajištění cenové nabídky pro opravu kaliště a fasády hasičské zbrojnice 
v Nicově. 
Hlasování: 5 pro 
Usnesení: 8/4/2021: Zastupitelstvo souhlasí s zajištěním cenové nabídky na hasičskou 
zbrojnici a kaliště.  
 
Cyklostezka Nicov-Řetenice 
Návrh na osazení dopravního značení tzv. balisety na cyklostezky, dopravní značení 
zajistí nemožnost vjezdu osobních automobilů. V poslední době cyklostezkou projíždějí i 



přes zákaz vjezdu osobní automobily.     
Hlasování: 5pro 
Usnesení: 9/4/2021: Zastupitelstvo souhlasí s osazením 2 ks baliset na cyklostezku.  
 
 
K bodu 7:  
Různé. 
Žádost na odprodej dvou starých školních lavic, které jsou umístěny na půdě obce. 
Hlasování: 3 pro (Josefík, Čiefová, Steinbachová), 2 proti (Šašek, Josefíková) 
Žádost odložena na další zastupitelstvo 
 
Starostka byla pověřena vyhotovením opětovné žádosti na koupi fary od 
Českobudějovického biskupství. 
 
Zakoupení materiálu na vyspravení obecního parkoviště v Řetenicích. 
Hlasování: 5 pro 
Usnesení: 10/4/2021: Zastupitelstvo souhlasí se zakoupením materiálu na opravu 
obecního parkoviště v Řetenicích nad  hotelem.  
 
Řešení vybagrování a zavezení bývalé žumpy pod obecním sálem. Oslovení místních 
pracovníků s bagrem s nejlepší cenovou nabídkou. 
Hlasování: 5 pro 
Usnesení: 11/4/2021: Zastupitelstvo souhlasí se zmíněnými pracemi.  
 
 
 
Zapsal: Vladimír Šašek                                                                              Dne: 6. 5. 2021                                                                                                                               
 
 
Ověřil: Josef Josefík                                                                      Martin Miřatský  
 
 
 
Starostka: Mgr. Jitka Čiefová 
 


